## 40<sup>th</sup> Anniversary International Housing Conference -

**Contemporary Housing Management -**Beyond the Boundaries

## 四十周年國際房屋會議

當代房屋管理一創新境界

Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch 英國特許房屋經理學會亞太分會

## Programme 議程表

0900	Registration 豆配
0915	Welcoming Speech - Ricky Yuen, Chairman of CIHAPB 歡迎辭 - 英國特許房屋經理學會亞太分會主席阮偉基
0920	Opening Speech - Dr. Patrick C.P. Ho., JP, Secretary for Home Affairs, Home Affairs Bureau 開幕幹 - 民政事務局局長何志平醫生JP
0940	Title of paper - The Impact of Professionalism in the Housing Sector Janet Hale President, Chartered Institute of Housing (English 英語)
0955	Title of paper - Home within a Community - The Goal of Quality Housing Management Professor CHEUNG Bing-leung Anthony, PhD (LSE), IR Professor Department of Public and Social

張炳良教授, PhD (LSE), JP 香港城市大學公共及社會行政 學系教授 (English 英語)

1020 Title of paper - Public Sector Reform in Housing: Solution or Problem?
Professor BURKE, Terry Professor, Swinburne

講題 - 家繫社區 — 優質房屋管理之目標

Administration, City University of Hong Kong

1105 Tea Break 茶點

1135 Title of paper - Management of Old Buildings in Hong Kong
WONG Lai-chun Executive Director, Hong Kong Housing Society
講題 - 香港舊樓管理

王麗珍香港房屋協會執行總幹事 (English 英語)

1200 Title of paper - Changing Property Management Environment in China - Current States, Problems, Strategies and Prospects

Chen Wei Deputy Secretary General, China Property Management Institute

講題 - 變化中的中國物業管理環境: 現狀、問題、對策與展望

陳偉中國物業管理協會副秘書長 (Putonghua 普通話)

1225 Q&A Session 答問時間

Moderator 主持 - Allan Wong 王榮樂

1245 Lunch 午餐

1400 Title of paper - The Current Status, Challenges and Development of Real Estate Management
Dr. CHIANG, Coc-meng President, Macao Housing

講題 - 物業管理的現況、挑戰與發展 鄭國明博士澳門房屋局局長 (Cantonese 廣東話)

1425 Title of paper - Contemporary Housing Management in KOREA: Housing Management to a changing housing needs
Professor RHEE, Kyung-hee Professor, Chung Ang University, Korea

Dr. CHAE, Hye-won Lecturer, Chung Ang University, Korea (English英語)

1450 Q&A Session 答問時間 Moderator 主持 - Stephen Lee 李志雄

1510 Tea Break 茶點

1540 Title of paper - Social Housing in South Africa
John Hopkins Chief Executive Officer, The Southern
African Housing Foundation (English 英語)

1605 Title of paper - Competitive Strategies of Property
Management Industry in Taiwan

Dr KAO, Kenneth Honorary Chairman, Taiwan Building Managers Association

講題 - 台灣物業管理業的競爭策略探討 高永昆博士台灣物業管理經理人協會榮譽理事長 (Putonghua 普通話)

1630 Q&A Session 答問時間 Moderator 主持 - Samuel So 蘇永成

**1650 Closing Remarks -** Victor Chow, Vice-Chairman of CIHAPB

閉幕辭 - 英國特許房屋經理學會亞太分會副主席周超雄

1700 End 完